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شـــهاب زاهدی اگرچه در لیگ های درجه یک اروپایی بازی 

نمی کند اما درخشـــش او در اوکراین باعث شـــده نام خود را 

به عنوان یکی از مدعیان حضور در تیم ملی ایران مطرح کند. 

مهاجم سابق پرســـپولیس این روزها در لیگ اوکراین یکی از 

ستاره های گلزن مســـابقات محسوب می شود و حتی شاید 

به زودی حضور در یک تیم مطرح این کشور را نیز تجربه کند. 

زاهدی در 25سالگی فرصت زیادی برای پیشرفت و درخشش 

در فوتبـــال اروپا دارد و با ادامه این روند می تواند به حضور در 

باشگاه های بهتر و لیگ های معتبرتر اروپایی امیدوار باشد.

از پرسپولیس تا ایسلند 
ســـتاره فعلی تیم المپیک دونتسک در تیم منتخب نیم فصل 

نخست لیگ اوکراین قرار گرفته و یکی از مدعیان آقای گلی در 

این مسابقات محسوب می شود. با این حال او برای رسیدن به 

این موفقیت راه سختی را پیموده و دردسرهای زیادی را متحمل 

شده است. زاهدی پس از حضور در تیم های جوانان پیکان و 

مقاومت راهی امیدهای پرسپولیس شد تا شانس بازی در یکی 

از بهترین تیم های ایرانی را داشته باشد. او توسط علی دایی به 

تیم بزرگسالان پرسپولیس هم رسید اما فرصت زیادی برای بازی 

با پیراهن قرمزها پیدا نکرد و البته در همان دوران با محرومیتی 

نیز مواجه شد که در آینده فوتبالی اش نیز تاثیر زیادی داشت.

مثبت شدن تست دوپینگ مهاجم جوان آن روزهای پرسپولیس 

محرومیتی یک ســـال ونیمه را به دنبال داشت و در ادامه هم 

به صورت قرضی به ماشین ســـازی رفت تا با تجربه بیشتری به 

پرسپولیس برگردد. در بازگشت هم شانس زیادی برای بازی 

در ترکیب اصلـــی تیمش پیدا نکرد و به همین دلیل تصمیم 

گرفت لژیونر شـــود. حضور در فوتبال ایسلند انتخابی جالب 

برای این مهاجم ایرانی بود.

زاهدی فقط می دانست که قرار است به کشوری در شمال اروپا 

برود و آشنایی چندانی با تیم های این کشور و البته آب وهوای 

بسیار سرد آنجا نداشت. وستمانایا مقصد این مهاجم ایرانی بود 

که به همراه این تیم توانست قهرمان جام حذفی این کشور شود 

و در سوپرجام نیز حضور داشت که در این دیدار بازنده شدند.

ماجرای عجیب سوون
پیشنهاد بعدی برای این بازیکن جوان می توانست پیشرفت 

بزرگی در فوتبالش باشد اما اتفاقی عجیب باعث شد قرارداد 

او با تیم جدیدش فسخ شود. در سال2019 سوون سامسونگ 

کره جنوبی برای خرید او دســـت به کار شد و زاهدی هم به این 

کشـــور رفت تا قـــراردادش را امضا کند. همه چیز خوب پیش 

می رفت تا اینکه تیم کره ای از ماجرای دوپینگ او باخبر شـــد 

و تصمیم گرفت قرارداد را فســـخ کند. اگرچه سرمربی این تیم 

علاقه زیادی به خرید زاهدی داشت اما درنهایت باشگاه تصمیم 

نهایی را گرفت و با این بازیکن فسخ کرد.

یک انتخاب مناسب
حالا زاهدی هم پیشـــنهادی خوب از ایسلند را از دست داده 

بـــود و هم فرصت بازی در کره جنوبـــی را. او که اوضاع روحی 

مناسبی نداشت دیگر پیشنهادهایش را بررسی کرد و درنهایت 

تصمیم گرفت راهی اوکراین شـــود. چالشی جدید برای این 

لژیونر کم ســـروصدا که ترجیح می دهد در آرامش فوتبالش را 

ادامه دهد. المپیک دونتســـک مقصد بعـــدی او بود و پس از 

مشکلاتی که داشت می توانست انتخاب مناسبی برای او باشد. 

در نخستین فصل حضورش در این تیم 23بازی انجام داد که 

حاصل آن 6گل برای این مهاجم ایرانی بود. این آمار برای او در 

سال اول عملکردی قابل قبول بود اما سال دوم کاملا متفاوت 

پیش رفت و بهترین دوران فوتبالی اش را در نیم فصل نخست 

امسال تجربه کرد. روند گلزنی او در این تیم بسیار عالی پیش 

رفته و تا پایان نیم فصل توانسته با 8گل زده در لیگ در کورس 

رقابت برای آقای گلی قرار داشته باشد.

المپیک دونتســـک که چندان بین تیم های مشهور اوکراینی 

جایگاهی ندارد و معمولا در میانه های جدول قرار می گیرد به 

لطف حضور زاهدی توانسته خود را بین مدعیان کسب سهمیه 

رقابت های اروپایی قرار دهد و بخش عمده ای از این موفقیت 

را مدیون درخشـــش مهاجم توانمند خود در این فصل است. 

زاهدی در دیدار نخست تیمش برابر دیناموکی یف که یکی از 

قدرتمندترین تیم های این کشور است 66دقیقه به میدان رفت 

و البته المپیک این مسابقه را 4بر یک باخت.

در میان بهترین ها
شروع درخشش او در این فصل از هفته دوم بود که با یک گل 

و یک پاس گل مقابل دنیپرو و سپس 2گل و یک پاس گل برابر 

میناج نام خود را به عنوان یکی از بهترین های فصل مطرح کرد. 

در ادامه مسابقات هم به خوبی توانست توانایی های خود را به رخ 

بکشد و حالا در 11بازی تیمش توانسته 8گل بزند و البته دیدار 

آخر المپیک در نیم فصل را به دلیل ابتلا به کرونا از دست داد.

او در روزهای اخیر ازسوی نشریات و سایت های مختلف به عنوان 

یکـــی از بهترین بازیکنان فصـــل و همچنین مهاجم برتر این 

مســـابقات در فصل جاری معرفی شـــده است و در تیم های 

مختلفی که از برترین های نیم فصل نخســـت معرفی شده اند 

حضور دارد.

باشگاه المپیک نیز در نیم فصل نخست او را به عنوان بهترین 

بازیکن این باشـــگاه انتخاب کرد و جایزه این عنوان به مهاجم 

ایرانی و گلزن تیم رسید. او به قدری در این فصل نمایش خوبی 

در ترکیب تیمش داشـــته که قیمت او به نوشـــته رسانه های 

اوکراینی 5برابر شـــده و به 500هزار یورو رسیده است. همین 

عملکرد خوب باعث شـــده مشتریان زیادی در نیم فصل پیدا 

کنـــد و حتی احتمال این وجود دارد که در ادامه فصل در تیم 

جدیدی به میدان برود. شاید یکی از مهم ترین دلایلی که باشگاه 

المپیک نیز بی میل نیست بهترین بازیکن را بفروشد اتمام مهلت 

قراردادش در پایان فصل اســـت که در این صورت از جدایی او 

در تابستان پولی نصیب این باشگاه اوکراینی نخواهد شد.

تمجید مربی المپپیک
ایگور کلیموفســـکی، سرمربی تیم نیز به خوبی می داند که با 

جدایی زاهدی، تیمش در خط حمله دچار مشـــکل خواهد 

شد و پرکردن جای خالی این بازیکن کار بسیار سختی است 

اما درصورت رسیدن پیشنهاد خود مجبور است با آن موافقت 

کند. او می گوید: »اگر زاهدی در نیم فصل از جمع ما جدا شود 

دردســـر بزرگی برای ما خواهد بود. شهاب مهاجم اول ما در 

دیدارهای این فصل بوده است و وقتی شما در میانه مسابقات 

چنین بازیکنی را از دست می دهید مسلما جای خالی اش حس 

خواهد شد. او مهاجمی است که گل های زیادی برای ما به ثمر 

رسانده است و پازل تاکتیکی ما را کامل می کند، به همین دلیل 

دوست نداریم او را از دست بدهیم. ازسوی دیگر اگر از فروش 

این بازیکن پول خوبی به باشگاه برسد خب از لحاظ اقتصادی 

به نفع همه تیم خواهد بود و مجبوریم با این اتفاق موافقت کنیم. 

برای تیم ما شهاب بازیکن ارزشمندی است که در هر بازی برای 

مدافعان حریف خطرساز می شود و توانسته گل های مهمی 

بزند. پرکردن جای خالی اش هم ســـخت خواهد بود. البته ما 

چند بازیکن را زیرنظر داریم و درصورتی که رفتن زاهدی جدی 

شود به سراغ خرید آنها خواهیم رفت.«

در جمع بهترین ها
زاهدی همچنین در تیم منتخب نیم فصل نخســـت نیز جای 

گرفته و در فهرست های مختلف بهترین مهاجم لیگ اوکراین 

تا این برهه از فصل لقب گرفته است.

ســـایت »فوتبال اوکراین« نیز نـــام او را بین 4لژیونر موفق این 

فصل لیگ قرار داده و پس از 3خارجی تیم شاختاردونتسکف، 

زاهدی به عنوان یکی از تاثیرگذارترین بازیکنان امسال معرفی 

شده است. این سایت می نویسد: »زاهدی خیلی زود در لیگ 

اوکراین نامش را به عنوان مهاجمی گلزن مطرح کرد و در این 

فصل توانسته عملکردی فراتر از انتظار داشته باشد. او بی شک 

بهترین بازیکن المپیک و یکی از ستاره های امسال لیگ بوده 

که با ادامه این روند می تواند شانس بازی در تیم های بهتری 

را پیدا کند.«

گفته می شـــود رقابت برای خرید او بین دو تیم دیناموکی یف 

و شاختاردونتســـک خواهد بود اما ممکن است او درنهایت به 

پیشنهادهای خارجی ازجمله فرانس واروش مجارستان پاسخ 

مثبت داده و از لیگ اوکراین جدا شـــود. درحالی که المپیک 

روی ستاره ایرانی اش یک میلیون یورو قیمت گذاشته است باید 

منتظر ماند و دید کدام تیم درنهایت فرصت خرید این مهاجم 

25ساله را به دست خواهد آورد و آیا او روند خوبش را در خارج 

از اوکراین نیز ادامه خواهد داد یا خیر.
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رکوردیکهکریمازدستداد
کریم انصاری فرد در دیدار این هفته آاک برابر المپیاکوس که یکی از 

دربی های مهم آتن محسوب می شود نتوانست عملکرد خوبی داشته 

باشد و در جریان شکست تیمش در این دیدار تنها 45 دقیقه فرصت 

بازی پیدا کرد. این مهاجم ایرانی که سابقه بازی برای المپیاکوس را 

در کارنامه دارد، این بار با پیراهن آاک برابر تیم سابقش موفق نبود و 

سایت »گاتزتا« یونان با اشاره به این موضوع می نویسد: »انصاری فرد 

در دربـــی آتن برخلاف دیدارهای قبلی خود برای آاک در فرم عالی 

خود قرار نداشـــت و درنهایت ماسیمو کاررا، سرمربی تیم در بین دو 

نیمه تصمیم گرفت او را تعویض کند. این مهاجم ایرانی پیش از این 

با پیراهن المپیاکوس بـــه آاک گل زده بود، اما در حضور مجدد در 

دربی آتن و در ســـوی مقابل زمین نتوانســـت موفق باشد و شانس 

ثبت نامش به عنوان بازیکنی که با پیراهن هر دو تیم در دربی گلزنی 

کرده را از دست داد.«

ســـایت »پیج نیوز« یونان نیز درباره سابقه حضور او در یونان و علت 

جدایی اش از المپیاکوس نوشته است: »دلیل جدایی انصاری فرد 

از المپیاکـــوس همیشـــه یکی از مهم ترین ســـوالات هواداران این 

تیم بوده اســـت. این مهاجم گلزن در سال 2018 تصمیم گرفت از 

المپیاکوس جدا شده و به تیم ناتینگهام فارست انگلیس برود؛ انتقالی 

که چندان هم موفق نبود و این ملی پوش ایرانی نتوانســـت در لیگ 

چمپیونشـــیپ انگلیس توفیق زیادی داشته باشد. او اگرچه نقشی 

مهم و تعیین کننده در المپیاکوس داشت، اما قراردادش با این باشگاه 

تمدید نشد تا این سوال برای دوستداران این تیم مطرح شود که چرا 

به راحتی این بازیکن مهم را از دست داده اند. اگرچه دو سال پیش او 

در لی یونان جا افتاده بود، اما نهایتا از المپیاکوس رفت و حالا دوباره 

در لیگ این کشور با پیراهن آاک آتن، رقیب این تیم می درخشد. به 

همین دلیل شاید برخی هواداران حسرت ازدست دادن او را داشته 

باشند. شـــاید یکی از مهم ترین دلایل جدایی او مدیربرنامه هایش 

باشد که در آن زمان تلاش داشت این بازیکن را به لیگی بهتر ببرد و 

به موکلش قول داده بود تا بتواند در مسابقاتی مهم تر و ارزشمندتر 

برایش تیم پیدا کند. درنهایت پیشنهاد ناتینگهام فارست مورد قبول 

ایـــن بازیکن قرار گرفت، اما حضورش در انگلیس آن طور که انتظار 

داشت پیش نرفت و خیلی زود مجبور به ترک این تیم شد. خود این 

بازیکن نیز قبلا در مصاحبه ای گفته بود جدایی اش از المپیاکوس 

تصمیم درســـتی نبوده اســـت: »رفتن از این تیم یکی از اشتباهات 

بـــزرگ من بود و فکر می کنم بهتر بـــود در آنجا بمانم. ایجینت من 

چنین تصمیم اشتباهی گرفت و به همین دلیل بود که ارتباطم را با 

او قطع کردم. او در زندگی ورزشـــی من تصمیمات اشتباهی گرفته 

بـــود که این مهم ترین آنها بود.« المپیاکوس هم با رفتن این بازیکن 

در خط حمله دچار مشـــکل شد و این جدایی به هر دو طرف ماجرا 

ضربه زد. کریم حالا دوباره به یونان برگشـــته و این بار با پیراهن آاک 

عملکرد خوبی در این مسابقات داشته است. او این فصل درمجموع 

رقابت های لیگ و اروپا 20 بار برای تیمش به میدان رفته و جمعا 8 

گل نیز به ثمر رسانده است که آمار بسیار خوبی 

برای این مهاجم باتجربه محسوب می شود.

آاک اگرچـــه به لطف گلزنی های انصاری فرد 

توانسته شـــرایط خوبی در این فصل داشته 

باشد، اما چند نتیجه ضعیف باعث شده تا 

این تیم نتواند خود را به عنوان مدعی 

جدی قهرمانی مطرح کند و باتوجه 

به فاصله ای کـــه با المپیاکوس 

صدرنشـــین دارد، احتمالا برای 

کسب سهمیه لیگ های اروپایی 

تلاش خواهد کرد. 

ازناکامیدرپرسپولیسوفسخباتیمکرهایتادرخششدراوکراین

زاهدی رقیبی جدی برای آزمون و طارمی

آرش محمدی
روزنامهنگار

دانشـــگاه آزاد اســـلامی به عنوان یکی از باشگاه های ریشه دار 

ورزشـــی در رقابت های مختلف ورزشی حضوری پررنگ دارد و 

توانســـته این موضوع را به اثبات برساند که ورزش کشور باید به 

این باشگاه به دیده احترام نگاه کند و اقداماتی که در این باشگاه 

در دست انجام است و بهایی که تیم های مختلف دانشگاه آزاد 

به بازیکنان جوان و جویای نام می دهد، باعث شده ورزش کشور 

با استعدادهای جدیدی مواجه شده و این موضوع نوید روزهای 

خوب را برای ورزش کشور در سال های آینده می دهد.

تیم دوچرخه سواری دانشگاه آزاد اسلامی یکی از تیم هایی است 

که حرف های زیادی برای گفتن در رقابت های لیگ داشـــت و 

توانست با وجود داشتن رقیبی جدی و قدرتمند مثل سپاهان، 

با اقتدار مقام قهرمانی رقابت های جاده را به خودش اختصاص 

دهد و نشـــان بدهد می شود با کم کردن هزینه ها و بها دادن به 

جوانان هم در قامت یک مدعی ظاهر شد و در مقابل تیم هایی 

که هزینه های بیشتری هم انجام داده اند قد علم کرد.

دعوت 6 بازیکن دانشگاه آزادی
به اردوی تیم ملی

بعد از اینکه رقابت های لیگ دوچرخه سواری کشور در بخش جاده 

با انجام 2مرحله به پایان رسید و مرحله سوم آن به دلیل اوج گیری 

ویروس کرونا در کشور لغو شد، دانشگاه آزاد این امکان را به دست 

آورد که مقام قهرمانی خود را مسجل کرده و مدال طلای تیمی 

این بازی ها را به نام خودش کند.

حالا با گذشـــت چند هفته از این اتفاق ســـرمربی بخش جاده 

تیم ملی دوچرخه سواری کشورمان تصمیم گرفته تا با دعوت از 

نفرات شایسته لیگ، اردویی را ترتیب دهد و شرایط آمادگی این 

نفرات را مورد بررســـی قرار دهد تا از میان آنها بتواند نفرات برتر 

را برای رقابت های بین المللی پیش رو انتخاب کند. موضوعی 

که در این بین جالب توجه بود، دعوت از 6بازیکن دانشگاه آزاد 

اسلامی به اردوی تیم ملی دوچرخه سواری است. محمود پراش، 

سرمربی تیم ملی دوچرخه سواری بخش جاده بین نفراتی که به 

اردو فراخواند نگاه ویژه ای به رکابزنان دانشگاه آزاد اسلامی داشته 

و این نگاه نشان می دهد که مقام قهرمانی این تیم از روی شانس 

و اقبال نبوده و آنها حرف های زیادی برای گفتن داشته اند.

خلیل خورشیدی، ســـعید صفرزاده، حسن سیف اللهی، علی 

لبیب، حمید پورهاشـــم و بهنام آرین نفراتی هســـتند که پس 

از درخشـــش با تیم دوچرخه ســـواری دانشـــگاه آزاد اسلامی 

در لیگ جاده کشـــور، ازسوی فدراســـیون دوچرخه سواری به 

اردوی تیم ملی دعوت شدند.این رقابت ها به منظور آماده سازی 

تیم ملی دوچرخه سواری کشورمان جهت حضور در رقابت های 

آسیایی2021 امارات اســـت و نفرات برگزیده این اردو شانس 

بالایی برای اعزام به این رقابت ها دارند.

پراش: بازیکنان دانشگاه شانس بالایپی برای 
المپپیکی شدن دارند

تشکیل اردوی تیم ملی دوچرخه ســـواری و دعوت از 6بازیکن 

دانشگاه آزاد اسلامی به این اردو بهانه ای شد تا با محمود پراش 

ســـرمربی تیم ملی دوچرخه سواری کشورمان تماس بگیریم تا 

نظر او را درخصوص شرایط بازیکنان، لیگ کشور و رقابت های 

بین المللی جویا شویم.

ســـرمربی تیم ملـــی در ابتدا با اشـــاره به برگـــزاری لیگ برتر 

دوچرخه ســـواری و تاثیر آن در روحیه رکابزنان کشورمان گفت: 

»رقابت های امســـال با اینکه کیفیت خوبی داشـــت و از لحاظ 

انتخاب مســـیر هم بســـیار حرفه ای بود اما به دلیل زمان کوتاه 

برگزاری اش نتوانســـت تمام انتظارات مـــا را برآورده کند. البته 

شرایط کرونایی کشور باعث شد همه ما این کوتاهی رقابت ها را 

درک کنیم و امیدوار باشیم که در ادامه با بهبود شرایط سلامت 

هموطنان در کشور، لیگ پویاتری را برگزار کنیم.«

او ادامـــه داد: »با توجه به اینکه بازیکنان مدت زمان زیادی بود 

که مسابقه ای را برگزار نکرده بودند و تنها یک سری رقابت های 

داخلی را که در تبریز و تهران برگزار شده بود شاهد بودیم، این 

انتظار می رفت که سطح آمادگی آنها پایین تر از حد انتظار باشد؛ 

اما آنها نشـــان دادند که در این مدت بی کار نبوده اند و فاصله 

چندانی با روزهای اوج خود نداشتند.«

پراش همچنین خاطرنشان کرد: »قرار بر این بود که مرحله سوم 

لیگ جاده نیز در مازندران برگزار شـــود اما 2روز قبل از آغاز این 

رقابت به تیم ها اعلام شـــد به دلیل حاد شـــدن شرایط کرونا در 

کشـــور، امکان برگزاری این رقابت ها وجود ندارد و بالاجبار باید 

مسابقات لیگ را در همان 2مرحله به پایان برسانیم. اینکه این 

بازی ها توسط چه بخشی لغو شد را دقیقا نمی دانم اما به نظرم 

استانداری مازندران مجوز برگزاری این مرحله از بازی ها را صادر 

نکرد و این اتفاق عجیبی بود.«

وی در ادامـــه افزود: »با توجه بـــه اینکه ما در همین بازه زمانی 

مسابقات پیست را در مشهد برگزار کردیم و به دلیل شرایط خاص 

این رقابت ها، ریسک ابتلا به کرونای رکابزنان هم بیشتر بود، اما 

درنهایت این بازی ها برگزار شد و هیچ مشکلی هم برای هیچ کس 

بـــه وجود نیامد. در رقابت های جاده هم با توجه به فضای باز و 

فاصله رکابزنان این ریســـک حداقلی بود و می شد با تمهیدات 

ویژه تر این رقابت را برگزار کرد.«

او بـــا اشـــاره به دعوت از 6بازیکن دانشـــگاه آزاد اســـلامی به 

اردوی تیم ملی گفت: »دانشـــگاه آزاد بـــا توجه به بهره بردن از 

دوچرخه ســـواران آذربایجان شرقی و تبریز که جزء بهترین ها در 

کشور هستند، توانست نمایش خوبی از خود برجای بگذارد. در 

این تیم جز یک رکابزن بقیه شان تبریزی بودند و با اینکه سپاهان 

هم تیم قدرتمندی داشت اما درنهایت این تیم دانشگاه آزاد بود 

که موفق شد مقام قهرمانی را کسب کند. درخشش نفرات این 

تیم باعث شد ما 6دوچرخه سوار را از این تیم به اردوی تیم ملی 

دعوت کنیم.«

سرمربی تیم ملی در خاتمه ضمن اشاره به رقابت های المپیک 

خاطرنشان کرد: »با توجه به حضور 6بازیکن از دانشگاه آزاد در 

تیم ملی، آنها شانس زیادی دارند که در میدان المپیک که یک 

ورزشکار ما حضور خواهد داشت سهمی داشته باشند. البته بحث 

بازی در المپیک کاملا متفاوت است و قطعا باید تدارک خوبی 

برای این تیم انجام و برای این تیم هزینه شـــود تا ما هم بتوانیم 

از ورزشکار انتظار نمایش باکیفیت داشته باشیم. قطعا اگر این 

اتفاق بیفتد ما تنها به عنوان تماشاگر به این بازی ها نمی رویم و با 

شرایط خوب و در خور شان نام ایران در مسابقات حاضر می شویم 

و خط عبور را هم رد می کنیم.«

گزارش

دعوت6دوچرخهسوارازدانشگاهآزاداسلامیبهاردویتیمملی

سرمربی تیم ملی: این رکابزنان شانس بالایی برای المپیکی شدن دارند


